



## Møtereferat

|            |                                                                                                                                                                                                                                                           |          |       |           |                             |
|------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|----------|-------|-----------|-----------------------------|
| Deltakere: | Frode Fjeldsbø (AP), Marit Høie (H), Kjetil Nedrebø (SP), Jone Terjesen (FRP), Lars Arne Ueland (H), Åsmund Kyllingstad (SP), Lars Helge Strand (SV), Hege Vatland (INP), Ola Andreas Byrkjedal (KRF), Kjetil Nedrebø (AP), Pål Larsson (kommunedirektør) |          |       |           |                             |
| Forfall:   | Espen Skretting (FRP), Unn Birkeland (SP)                                                                                                                                                                                                                 |          |       |           |                             |
| Referent:  | Inger Marie Refsland Voll                                                                                                                                                                                                                                 |          |       |           |                             |
| Gjelder:   | Referat fra møte i politisk ledergruppe 09.06.26                                                                                                                                                                                                          |          |       |           |                             |
| Møtedato:  | 09.06.2026                                                                                                                                                                                                                                                | Møtetid: | 17:00 | Møtested: | Formannskapssalen/<br>teams |

Vår ref.  
26/00418-3

Dato  
09.06.2026

## Referat fra møte i politisk ledergruppe 09.06.26

### Sakliste

#### Informasjon om brannen ved Gilje tre og veien videre

Kenneth Gilje informerte om hvordan Gilje tre jobber etter storbrannen i forrige uke. Brannen startet på taket og det ble forsøkt slokking. Brannen spredte seg fort. Fantastisk innsats fra brannvesenet, og bønder i området stilte med vannvogner. Operasjon Føniks er nå i gang og målet er å gjenreise bedriften.

70 % av fabrikken er vasket ned og klar til gjenoppbygging.

Videre prosess styres nå av forsikringsselskapet. Plan for igangsetting av produksjon er 3. august.

Samarbeid med kommunen fungerte bra. Men litt utfordringer å avklare ihht. permitteringer osv. Samarbeid med NAV og forsikringsselskapet om dette.

Pål: Evaluering av beredskapen etter hendelsen. Det er flere læringspunkter å ta med seg videre, men mye fungerte bra.

### Samferdselssaker

E39

Statens Vegvesen er bedt om å finne løsninger som kutter kostnader. Ordfører og fylkesordfører har hatt innvendinger til dette.

FV450

Vei ved Byrkjedal ble åpnet. Bergsura skal åpnes 24. juni.

Ola Andreas Byrkjedal: Radarkontroller i Øvstabødalen. Uro rundt dette. Mye rask kjøring på dette strekket. Bekymring rundt sauer som beiter her. Er ikke skiltet om beitedyr her.

FV506

Har den siste tiden vært stort trykk på FV506. Det ligger inne en skiltplan til godkjenning hos Statens Vegvesen.

Gang og sykkelvei Sikvaland – hva er status på denne?

### **Arbeidsgruppe for å se på utvalgsstruktur og politikergodtgjørelse**

Politisk ledergruppe er positiv til at vi oppretter en slik gruppe.

Henstilling om å arrangere kommunestyre på dagtid i løpet av høsten.

Partiene melder inn hvem som deltar i denne gruppen til politisk sekretariat. Sender ut e-post i august hvor vi ber om kandidater.

### **Info ved ordfører og kommunedirektør**

Kommunedirektør:

#### *Brann Gilje Tre:*

Ser på videre tiltak for å hjelpe Gilje Tre etter brannen.

#### *Fagleder beredskap*

Åge Selliken Vølstad er ansatt som fagleder beredskap. Oppstart for fullt 1. september. Fast kontorplass på Storhuset (men skal jobbe i alle jærkommunene)

#### *Streik*

Ikke streik blant kommuneansatte.

Skal snart i gang med forhandling for kap. 3 (ledere) og 5 (rådgivere etc). Gjøres ikke sentralt, men hos kommunen.

#### *Jærrådet*

Klepp har startet med vaksinerings av 9. og 10.-klassinger for hjernehinnebetennelse. Dette starter de andre jærrådskommunene inkludert Gjesdal også med.

#### *Veirensking Neseveien*

Kommunedirektøren informerte om to ødelagte maurtuer i Neseveien. Dette er ikke gjort med overlegg og kommunedirektøren beklager dette.

#### *Beplantning*

Beplantning sentrum, Perlå og kirkegårder er høyest prioritert. Det er et forventningsgap som vi ikke alltid klarer å innfri.

Rundkjøringer – disse er ikke Gjesdal kommune sine, Statens vegvesen og Rogaland Fylkeskommune har ansvaret for disse. Vi har ikke kapasitet eller midler til å prioritere disse slik som tidligere.

*Torgveien* – vurdere å gi ansvar til skoleklasser for å ha ansvar for hver sine «rammer».

Kommunedirektøren sjekker opp i dette.

#### *Ungdomsressurser (lekeressurs)*

Utvidet til også å gjelde SFO og helse og velferd, i tillegg til barnehage. Prosjektet har fått stor oppmerksomhet.

#### *Toppa bemanning i barnehage*

Ekstra midler til dette. Bruker tid til å gi plantid til ped. ledere, samt ungdomsressursene. Bidrar til bedre samarbeid til tidlig innsats.

#### *Hospitering på vgs*

Elever i Gjesdal som skal ha arbeidslivsfag, skal få teste ut et hospiteringsprogram i vgs. To ulike utdanningsprogram, ett hvert halvår.

#### *Kodlidalen bgh 20 år*

Marit Høie stiller på markeringen.

#### *Bedre sammen – trygge sammen*

Gjennomført 7 dialogmøter og dette ender opp i en oppsummering til politisk nivå.

#### **Ordfører:**

#### *Kommunestyret 15.6.26*

Kommet inn ett spørsmål fra Lars Helge Strand (SV) som ikke er sendt ut. Dette utsettes til første møte etter sommerferien.

Vi starter med ca en times presentasjon ift. Bedre sammen. Info ved kommunens administrasjon og politikontakt.

#### *Påminnelse*

Politikerne bør være nøye på hvordan spørsmål/interpellasjoner sendes inn, spesielt når arbeidsgiver er avsender. Viktig å være obs på dette.

#### *Formannskapet 11.06.26*

Ordfører har forfall til dette møtet. Dette gjelder også dialogmøtet med statsforvalteren. Marit Høie leder møtet.

#### *Ferie*

Marit Høie fungerer som ordfører de ukene ordfører har ferie.

#### *Møte med Gilje Tre*

Ordfører og kommunalsjef Hilde Gunn Bjelde og Gerd Karin Espedal hadde i dag møte med Gilje Tre m. flere for å drøfte videre prosess ift. boligbygging på Gilja.

#### *FRAM – planen – styringsgruppe for ordfører*

Marit Høie deltok på møte 08.06.26. På møtet var det en gjennomgang av planen. Planen skal rulleres hvert fjerde år. ROG FK kommer i Jærrådet til høsten. Areal, tilrettelegging av næringsvirksomhet og stedforming/bomiljø var tre området det var fokus på.

#### *Høytid for vielser*

Høytid for vielser i kommunal regi. Økning i kommunale vielser. Populært å gifte seg i hagen.

#### *SLT styringsgruppe*

Møte i forrige uke. Diskuterer mange tema, men blant annet hvordan medlemmene i ungdomsteamet jobber, oppsøkende virksomhet. Nyttig å høre om dette arbeidet

### *Suleskarvegen*

Med i samarbeid sammen med Sirdal, Bykle, Valle og Tokke kommuner. Gjesdal var arrangør for samlingen dette året. Bra program som fikk mye skryt.

### *Tur til Höör sammen med Kopychyntsi*

Studietur til Sverige. Har fått midler til forprosjekt gjennom Nansen-programmet til prosjektet *Medvirkning, samarbeid og frivillighet som fundament for lokaldemokratiet*. Gjesdal og Kopychyntsi vil søke om midler til et 3-årig prosjekt. Deltakerne ble imponert over omfanget av det frivillige arbeidet her i Gjesdal.

### *Russebusser og rulling*

Blir besvart i kommunestyret 15.06.26.

Har vært på denne saken tidlig. Sendt brev til russen hvor de oppfordres til å holde seg borte fra Brekko og Madland pga rødlistede arter. Ser ikke ut som russen respekterer dette i år. Har vært flere episoder med mye støy.

Ordfører og varaordfører henvendte seg til NRK, som tok tak i dette. Virker som om dette har hjulpet noe, sammen med tiltak fra Jæren Friluftsråd.

### *Rullatorløp*

Ble gjennomført siste uke i mai. Masse folk og kjempegod stemning. Flott arrangement, kjekt å være med på!

Bør vurdere å legge det til en ettermiddag/kveld?